



**OFFICIAL RECEIVER'S OFFICE**  
**破產管理署**

職員編號 Officer Code	:	ORO e-Services	查冊日期 Date of Search	28/03/2019
			查冊時間 Time of Search	17:18:16

破產管理署  
強制性清盤個案查冊報告  
OFFICIAL RECEIVER'S OFFICE COMPULSORY WINDING UP SEARCH REPORT

查冊申請人姓名／名稱  
Name of Searcher

: LEONHARD ARMIN WEESE

- 註 : (1) 本署並沒有保存公司自動清盤的紀錄。  
Note This office does not keep records of companies being wound-up voluntarily.
- (2) 電腦系統並沒有保存1984年以前完結的公司強制清盤個案紀錄。  
The computer system does not keep records of compulsory winding-up cases closed before 1984.
- (3) 下列資料是根據查冊時取得的電腦紀錄提供 (截至 28/03/2019 17:03:46 )。  
The following information is provided according to computer records ( as at 28/03/2019 17:03:46 ) which are extracted at the time of the search.
- (4) 免除職務令日期指根據公司(清盤及雜項條文)條例第205條免除清盤人職務的日期。  
The release order date refers to the date on which the Liquidatorship is released under S.205 of the Companies (Winding Up and Miscellaneous Provisions) Ordinance.

免責聲明 : 政府在本查冊中提供的資料並無任何種類的明示或隱含的保證，只作一般性質及參考用途。雖然政府已盡力確保本查冊所披露  
Disclaimer 的資料準確無誤，但對有關資料是否準確、適合某特定用途、可靠或適時更新，政府尤其不作任何明示或隱含的保證。

政府不會就該等資料中的任何錯誤、遺漏、或錯誤陳述或失實陳述(不論明示或隱含的)承擔任何責任，而對於有關合約、侵權或其他方面所產生的任何損失或損害(包括但不限於業務損失或利潤損失的損害賠償)，不論所涉損失或損害是否因使用或依賴由本查冊中取得的資料，或因使用在本查冊中取得的資料或其他材料而採取的任何行動或決定所引致，政府亦不會有或不會承認任何責任、法律責任或義務。用戶須負責自行評估本查冊中所載或與之有關的所有資料，建議用戶在依靠有關資料前先核實資料的真確性或徵詢獨立的意見。

[本免責聲明已譯為中文。如中、英文兩個版本有任何差異或歧義，應以英文版本為準。]

The information provided by the Government in this search is without any express or implied warranty of any kind and is for general, reference purpose only. In particular, whilst the Government endeavours to ensure the accuracy of the information disclosed in this search, no express or implied warranty is given by the Government as to the accuracy, fitness for a particular purpose, reliability or timeliness in relation to the information.

The Government shall not be liable for any errors in, omissions from, or misstatements or misrepresentations (whether express or implied) concerning any such information, and shall not have or accept any responsibility, liability or obligation for any loss or damages whatsoever (including, but not limited to, damages for loss of business or loss of profits) arising in contract, tort or otherwise howsoever arising from the use of or reliance on the information obtained from this search, or from any action or decision taken as a result of using the information or other materials obtained in this search. Users are responsible for making their own assessments of all information contained in or in connection with this search and are advised to verify the authenticity of such information or seek independent advice before relying on the information.

[This Disclaimer has been translated into Chinese. If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, the English version shall prevail.]

資料搜尋準則 : GATECOIN\_LIMITED\_(公司英文名稱\_English\_Company\_Name)  
Search Criteria

---

**結果** : **1 of 1**  
**Result**

**個案編號** : **L18/2019**  
**Case Number**

**個案名稱** : GATECOIN LIMITED  
**Case Name**

**第一次聆訊的日期** : 13/03/2019  
**First Hearing Date**

**頒布清盤令的日期** : 13/03/2019  
**Winding-up Order Date**

**清盤人** : / 保華顧問有限公司  
**Liquidator** CHI LAI MAN, JOCELYN / BORRELLI WALSH LIMITED  
/ 保華顧問有限公司  
LI CHUNG NGAI, ANSON / BORRELLI WALSH LIMITED

全報告完

End of report